

Press Release

Parliamentary Assembly – Communication Unit

Ref: 530a09

Tel. +33 (0)3 88 41 31 93

Fax +33 (0)3 90 21 41 34

Internet: <http://assembly.coe.int>

e-mail: pace.com@coe.int



47 member States

Albania

Andorra

Armenia

Austria

Azerbaijan

Belgium

Bosnia and Herzegovina

Bulgaria

Croatia

Cyprus

Czech Republic

Denmark

Estonia

Finland

France

Georgia

Germany

Greece

Hungary

Iceland

Ireland

Italy

Latvia

Liechtenstein

Lithuania

Luxembourg

Malta

Moldova

Monaco

Montenegro

Netherlands

Norway

Poland

Portugal

Romania

Russia

San Marino

Serbia

Slovakia

Slovenia

Spain

Sweden

Switzerland

"The former Yugoslav

Republic of

Macedonia"

Turkey

Ukraine

United Kingdom

PACE to observe the parliamentary elections in Bulgaria

Strasbourg, 30.06.2009 - A delegation of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE), led by Tadeusz Iwinski (Poland, SOC), will be visiting Bulgaria from 3 to 6 July to observe the parliamentary elections.

Talks are scheduled with the Speaker of the Parliament, the President of the Central Electoral Commission and with representatives of the political parties standing in the election. The delegation is also to meet with the Bulgarian delegation to PACE, and with representatives of the diplomatic community, civil society and the media, before observing the ballot on 5 July in a sample of polling stations across the country.

Preliminary conclusions will be announced during a press conference on Monday 6 July (place and time to be confirmed).

Provisional list of delegation members

PACE Secretariat contact: Vladimir Dronov, Interparliamentary Co-operation and Election Observation Unit, mobile: +33 6 63 49 37 92.

L'APCE observera les élections législatives en Bulgarie

Strasbourg, 30.06.2009 - Une délégation de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), conduite par Tadeusz Iwinski (Pologne, SOC), se rendra en Bulgarie du 3 au 6 juillet pour y observer les élections législatives.

Des entretiens sont prévus avec le Président du Parlement, le Président de la Commission électorale centrale, ainsi qu'avec des représentants des partis politiques en lice. La délégation doit également rencontrer la délégation bulgare auprès de l'APCE, et des représentants de la communauté diplomatique, de la société civile et des médias, avant d'observer le scrutin le 5 juillet dans un échantillon de bureaux de vote à travers le pays.

Les conclusions préliminaires seront annoncées lors d'une conférence de presse le lundi 6 juillet (lieu et horaire à confirmer).

Liste provisoire de la délégation

Contact Secrétariat de l'APCE : Vladimir Dronov, Unité de coopération interparlementaire et d'observation des élections, portable : +33 6 63 49 37 92.

The Parliamentary Assembly brings together 318 members from the national parliaments of the 47 member states.

President: Lluís Maria de Puig (Spain, SOC) – Secretary General of the Assembly: Mateo Sorinas.

Political groups: EPP/CD (Group of the European People's Party); SOC (Socialist Group); EDG (European Democrat Group);

ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); UEL (Group of the Unified European Left).